



Protokoll styrelsemöte S04 2018-02-06

Närvaro:	Anna Qvil	Ordföranden
	Viktor Claesson	Propagandamästare
	Fred Nordell	Skattemästare
	Axel Syrén	Cafémästare
	Erik Gralén	Näringslivsansvarig
	Henrik Olsson	Källarmästare
	Sebastian Hegardt	Programmästare
	Daniel Jannemyr Åhlin	Sexmästare
	Jesper Grahm	Överphös
	Gillis Oldfeldt	Vice Ordförande
	David Larsson	Revisor
	Lars Gustafson	Revisor
	Christina Zhou	Kårkontakt TLTH
	My Reimer	Kårkontakt TLTH
	Johannes Törnblom	
	Oskar Ström	
	Otto Sörnäs	
	Jesper Berg	
	Martin Bergman	

- §1 OFMÖ Ordförande Anna Qvil förklarade mötet öppnat klockan 12:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera listan, med följande personer:
- Johannes Törnblom
 - Oskar Ström
 - Otto Sörnäs
 - Jesper Berg
 - Martin Bergman
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §5 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna mötesprotokoll S03.
- §6 Val av justerare Mötet valde att välja Fred Nordell till medjusterare.
- §7 Information från kåren Kåren söker valberedning.



- §8 Information PLCD Inget att informera.
- §9 Information från kollegierna
Fred Nordell - Hade möte den 5/2, där de diskuterade vår situation med Anoto. Andra sektioner och även kåren har varit i liknande situationer förr, men ingen har behövt gå längre än att fortsätta med påminnelser. Pengakollegiemötet rekommenderar att vi säljer vår faktura till ett inkassobolag.
Erik Gralén - På industrikollegiet diskuterade dem Mango och Simplygadder. Erik menar att eftersom det är ett student projekt kommer de vara väldigt flexibla, och om vi vill ha någon specifik funktion kanske de kan ordna det. Fred Nordell vill att vi ska vara försiktiga då simplygadder är ett litet företag och det inte kan bidra med samma säkerhet som ett större företag.
- §10 Sopslängning
Jesper Grahm informerade om hur det går till med sopslängning i kompressorn, och återviningskjulet. Jesper Grahm rekommenderar även att vi påminner alla funktionärer så vi slipper att det blir fel.
Daniel Jannemyr Åhlin meddelade att vi kommer inom någon vecka få allt vi behöver för att återvinna matavfall. Detta gäller endast när vi har event och det blir stora mängder matavfall att slänga och är till för att det inte ska bli ohygieniskt i kompressorn.
- §11 Ekonomisk status
Ugnen har fortfarande inte betalats av, med köpet av ugnen plus utgifter för teknikfokus kommer vi ligga under likviditeten tills dess att teknikfokus är betalt av alla företag. Fred Nordell anser dock att detta inte är en fara i nuläget.
- §12 Beslutsuppföljning
Jesper Grahm har ingen uppdatering i nuläget.
Anna Qvil har ingen uppdatering i nuläget.
- §13 Entledigande av funktionär
Mötet **beslöt** att entlediga Adla Jebara som posten Semesterfirare.
- §14 Val av funktionärer
Mötet diskuterade.
Mötet **beslöt** att välja in:
 - Alen Lulic till Artist
 - Annie Tallund till Funktionär inom näringslivsutskottet



- Mattias Eklund till Lanpartyansvarig

§15 Meddelanden

Daniel Jannemyr Åhlin meddelade att det är pub på måndag den 12/2.

Erik Gralén meddelade att det är teknikfokus nästa vecka, 13/2-14/2.

Axel Syrén meddelade att cafét tänker sälja semlor på fettisdagen den 13/2. Om någon vill hjälpa till är de hjärtligt välkomna.

Fred Nordell meddelade att vi förhoppningsvis får en bra överenskommelse med Telavox angående telefonsystemet.

Anna Qvil meddelade att Skiphtesgasque börjar närma sig och att det är väldigt spännande. Anna bad Viktor Claesson att be en artist ordna upp en poster.

Axel Syrén meddelade att delar av cafés sortiment är nära utgångsdatum och rekommenderar att vi är försiktiga när vi skriver ut som mötesdricka.

§16 Övrigt

Jesper Grahm underade om det fanns en uppdatering angående ugnen. Mötet svarade att det i nuläget inte finns något nytt att rapportera.

§17 OFMA

Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:41.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Viktor Claesson
Propagandamästare

Anna Qvil
Ordförande

Fred Nordell
Skattmästare